2025 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 4/13/2025	下週主日 Next Sunday 4/20/2025		
中文主席 English Presider	宋保軍 (C) /Jake(E)	馬曉敏		
中文講員 English Speaker	張文迪長老(C)/ Pastor Martin(E)	Pastor Martin		
翻譯 Interpreter	吳永佳	方 向		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	孫強,劉芳,張欣/Tony	于 溢,于 清, 劉美珠/Tony		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	李智勇/單永衛(C) 陳兢一/Larry(E)	劉砥中/胡子萍		
托兒 Nursery	黄雯茗	劉芳		
分菜同工 Lunch Serving	張超英,Kaylin Chen 王琇玲,陳祝平	許史苓,王 莹 譚玫琍,刘 芳		
廚房清潔同工 Cleaning	Jake Epp, 鲁 锋	Shawn,劉砥中		
保安 Security	張 毅	姜 華		
教會清潔 Church Cleaning	英文組 English Group	橄欖組 Olive Group		
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹圉契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting (ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>)			
週 <i>五/</i> 週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study			
左口坐地巧好 W D .		00 3 × 11 · · · · · · · · · · · · · · · · ·		

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

			<u> </u>	
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Mar. Income	Mar. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$6, 615. 00	\$6, 615. 00	\$26, 653. 33	\$ 9, 375. 23
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$2,065.00	\$2,065.00	\$3, 815. 00	\$14, 550. 00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - 四月份 April, 2025:

認識你—獨一的真神,並且認識你所差來的耶穌基督,這就是永生。(約翰福音 17:3)

這不是說我已經得著了,已經完全了;我乃是竭力追求,或者可以得著基督耶穌所以得著我的。(腓立比書 Philippians 3:12)

英語牧師 English Pastor	長老 Elder	
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886	
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108
Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

装備信徒活出以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life 主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

四月十三日 April 13, 2025

主席 Presider: 宋保軍

10:45AM - 12:20PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 張文迪長老 Elder WenDyi

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psalm 95: 6-7 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

敬拜讚美詩 Praise Songs

讀經 Scripture Reading

眾立 All

祈祷 Invocation

主席 Presider 眾立 All

讚美詩 Praise Songs

腓立比書 Phi I. 4:1-3

眾坐 Congregation

證道

勸解衝突

張文迪長老 Wan Dui Ohana

Sermon To Exhort In order to resolve conflicts Elder Wen-Dyi Chang 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider

337 堅立在應許上 Standing on the Promises

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝祷 Benediction 張文迪長老 Elder Chang

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Prayer 眾立 Congregation 眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer

祷告團 Praver Team

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日(4/20)是聯合復活節崇拜早上 10: 45 開始聚會,同時也有線上直播。請預 備心參加。成人主日學和青少年主日學將在 9: 30AM 開始,兒童主日學將在 10: 45 開始,請留意。
- 3.本週三晚上祷告會(4/16)7:30 PM 在 ZOOM 舉行。請預留時間參加。
- 4.今天午餐後(4/13)一點在大堂,我們將舉行會員大會,請大家留步參加,關心神家裡的事。
- 5.本週五 (4/18) 晚上七點半, 我們有受難節聚會, 請大家來參加並歡迎大家獻百合 花來紀念主的受難, 同時我們也會守主餐。
- 6. 我們將會在復活節主日(4/20)有浸禮。如果您有意願受洗,請這週向長老或馬丁牧師報名參加受浸班。
- 7. 今年教會郊遊將在4月26號(週六)與阿肯色州恩典華人基督教會聯合舉辦,地 點為 Natural Falls State Park,午餐 Potluck,歡迎大家預留時間並邀請朋友參加。 具體活動資訊會隨後提供。
- 8. 本月 27 日 (星期日) 將會有入會儀式。有意願者,請盡快將入會申請表呈上給長老。謝謝。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。繼續求主預備一位合適 我們教會的牧者。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒活出以神為中心的生命。"
- 3. 繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。為我們新的兒童主日學教材禱告,希望這教材可以幫助兒童更好的學習神的話語。
- 4. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。爲了方便治療. 他們已經搬到休斯頓。
- 5. 請繼續為家中有年長父母的弟兄姐妹們的身體健康代禱: 砥中的母親, 張毅的父母, 鳳玲的母親。為李醫生身體的狀況祈禱。求神賜實欽姐妹和 Jennifer 力量和智慧。
- 6. Barbara 師母完成了第一周化療。 請繼續為整個療程禱告。感謝大家對師母的愛與關懷!
- 7. Paula 姐妹現在回到了復建中心, 並且正在逐步恢复体力和精力! 繼續為她身体的 恢復祈禱!
- 8. 請大家開始為今年十一月的全教會的退修會禱告。求神賜下更多的同工來參與籌備計劃。
- 9.為餐飲業细胞小组即將開始學習馬可福音禱告,並為他們都能更好地認識主禱告。
- 10. 為 Shawn 的父親 Tom 祷告,他最近进了急診室。祈祷他的感染被醫治。並為未來的護理需要禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (4/20) we will have combined Easter Sunday service starting at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults Sunday school and youth Sunday school start at 9:30 AM, Children Sunday School will start at 10:45 AM, please take note of the start time.

- 3. This week prayer meeting will be on ZOOM Wednesday evening (4/16) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.
- 4. Today at 1PM in the sanctuary, we will have a Congregational meeting to update everyone. Please join us.
- 5. This Friday evening at 7:30 PM, we will have Good Friday service. Welcome everyone to join us in remembrance of Jesus's suffering for the sinners. You are welcome to bring lily flowers to the service and we will observe communion.
- 6. We are planning for a baptism on Easter Sunday (4/20). If you are interested, please contact an elder or Pastor Martin to enroll in baptism class this week.
- 7. This year's church picnic will be held on April 26th (Saturday) in collaboration with the Arkansas Grace Chinese Christian Church, at Natural Falls State Park. The lunch will be a potluck, and everyone is welcome to set aside time and invite friends to participate. Specific event details will be provided later.
- 8. New Members welcome Sunday April 27. Please submit the application form soon to one of the elders. Thank you.

Prayer Items:

- 1. Pray following the visit of Brother Peter Long and Sister Sarah that we will have discernment as to the Lord's will. Pray for the Pastor Search Committee as they talk with members. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us with brothers or sisters to lead and serve in this ministry. Pray for our new children's Sunday School curriculum that it will be very useful in teaching God's word.
- 4. Remember Sister Susan Gao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing. The Gaos have moved to Houston to better accommodate treatment.
- 5. Please continue to pray for elderly parents of the brothers and sisters. Tim Liu's mom, Sugin's dad & mom, Ling's mom, Jennifer's dad. Pray for Dr. Li as he has some more health challenges ahead. Pray for strength & wisdom for Kathryn and Jennifer.
- 6. Sister Barbara made it through her first week of chemotherapy. Thank you for your love and care for her!
- 7. Sister Paula is now back at the Rehab facility and is gaining strength and energy! Continue to pray for her restoration.
- 8. Please start praying for our church retreat in November. We ask God to provide more co-workers to participate in the preparation work.
- 9. Pray for our restaurant cell group ministry who will begin a study on Mark's gospel soon. Pray that they can all know the Lord better.
- 10. Pray for Shawn's father, Tom, who had to go to the ER recently. Pray that his infection will clear up. Also pray for future care needing to happen.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. 預備聽勸
- 2. 簡化衝突
- 3. 平衡互重

